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ASSISTEIXEN: 

− Robert Mundet, vicealcalde 

− Noe Bueno, regidora d’Educació 

− Esther Domínguez, regidora de Sala Galà, Cultura Popular i Bon Govern  

− Albert Arderiu, regidor d’Esports 

− Nerta Cervera, tècnica d’Educació 

− Isabel Carbó, directora Escola Puig d’Arques 

− Sílvia Martí, directora La Salle 

− Cristina Vilà, directora Escola Aldric 

− Josep Poch, director de l’INS Cassà  

− Teia Tulsà, representant del professorat Puig d’Arques 

− Anna Mendoza, representant sector PAS Puig d’Arques 

− Anna Martí, representant professorat INS Cassà 

− Roser Escarpanter, representant AMPA La Salle 

− Rosa Maria Salgas, representant PAE i PAS Escola Aldric 

− Elisabet Jordà, representant de l’AFA Escola Aldric 

− Tània Espuña, representant de l’AFA Llar d’Infants Taps 

− Sònia Medina, secretària CEM 

 

S’EXCUSEN: 

− M. Àngels Mir, tècnica de Cultura, Entitats i Festes 

− Cristina Canyet, directora Sala Galà 

− Mireia Medina, psicòloga SAI Gironès-Salt 

− Laura Prunell, tècnica de Ciutadania 

− Pau Presas, alcalde 

− Victòria Molins, representant pares i mares Puig d’Arques 

− Jaume Molas, tècnic d’Esports 

− Carme Garcia, directora Llar d’Infants Taps 

 

 

ACTA CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL CURS 2023-2024 

Data: 25.06.2024                                                               Lloc: Sala de Plens 

Inici de la reunió: 19 h                                                 Final de la reunió: 20:35 h 
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1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 

Aprovada l’acta de la sessió anterior. 
 
 
2. APROVACIÓ CALENDARI ESCOLAR CURS 2024-2025 

Es presenta el calendari escolar pel curs 2024-2025 proposat pels centres escolars del 
municipi. S’aprova el calendari escolar pel curs 2024-2025. 

 

3. REGLAMENT CONSELL EDUCATIU MUNICIPAL 

La Noe Bueno, presenta el nou Reglament del Consell Educatiu Municipal, que es troba 
en fase d’exposició desprès de l’aprovació inicial.  

La Isabel Carbó, pregunta sobre la nova composició del CEM, concretament com es 
repartiran els representant dels pares i mares i els representants de les AFA. 

La Nerta Cervera, explica que el CEM ha de tenir un reglament, el decret regula uns 
mínims sobre la composició d’aquest i hi ha d’haver representants de pares i mares i 
representants de les AFA. Per això, es farà una rotació cada dos anys per tal de garantir 
un representant de cada centre educatiu. Des de l’Ajuntament es facilitarà una plantilla 
el mes de setembre per omplir els membres i suplents del CEM. 

L’Albert Arderiu, exposa que inicialment s’havia establert una representació política més 
elevada. 

La Nerta Cervera, respon que el màxim de persones establertes pel CEM són 33 i que 
s’ha de distribuir en els diferents sectors, els polítics hauran de decidir els seus 
representants al CEM. 

 

4. COMISSIÓ INFORMAL PER A TREBALLAR CATÀLEG ACTIVITATS 
EXTRAESCOLARS CONJUNTAMENT AJUNTAMENT, ENTITATS I EMPRESES 

La Noe Bueno, explica que es pretén iniciar un grup de treball sobre activitats 
extraescolars al municipi. De cares a l’octubre es pretén convocar la primera reunió entre 
AFAs, tècnics de l’Ajuntament, entitats,... per tal de modificar el llibret de formació 
municipal, per tal d’incloure les activitats extraescolars de les escoles, entitats i 
empreses. 

La Cristina Vilà, pregunta si per exemple les activitats extraescolars del migdia també 
s’haurien d’incloure.  

La Nerta Cervera, respon que això depèn del que decideixi l’AFA. Explica que en altres 
municipis s’estan obrint les activitats per evitar repeticions, la idea és recollir les 
activitats. 

La Sílvia Martí, ho troba una bona idea, ja que pot servir per acabar d’omplir activitats 
que d’altre manera no s’omplirien. Explica també que des de La Salle ofereixen 
bàdminton, que es podria obrir a tot el poble. 

 

5. LLIBRET DE FORMACIÓ MUNICIPAL CURS 2024-2025 

El llibret de formació municipal ja s’ha repartit per totes les cases del municipi i també 
està disponible a la pàgina web de l’Ajuntament, és un recull de tota la formació del 
municipi de les diferents àrees de l’Ajuntament. 
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6. CATÀLEG DE RECURSOS PEDAGÒGICS 2024-2025 

La Neo Bueno, explica que el catàleg de recursos pedagògics 2024-2024 ja es va fer 
arribar als centres. És un catàleg digital a nivell de centre on es recullen activitats de les 
diferents àrees municipals, administracions públiques i empreses.  

La Isabel Carbó i la Cristina Vilà, afegeixen que el fan servir força per organitzar activitats 
a l’escola. 

 

7. EDUCACIÓ SEXUAL A LES ESCOLES CURS 2024-2025 

La Noe Bueno, explica que s’està engegant un programa d’educació sexual a les 
escoles, és un projecte transversal per als alumnes de 5è i 6è de totes les escoles del 
municipi. Aquest programa el durà a terme l’empresa Sida Studi i tractaran temes com 
trencar estereotips de gènere, promoure el coneixement propi, celebrar la diversitat 
sexual, donar eines d’autoestima,... 

La Cristina Vilà, afegeix que a l’escola Aldric hi aniran el dia 13 de novembre i el 19 de 
febrer. 

 

8. PASSAPORT EDUNAUTA 

La Noe Bueno, recorda les novetats d’aquest curs del Passaport Edunauta, s’ha 
incorporat una dinamitzadora per engrescar els alumnes i també s’ha modificat el format 
de la festa de graduació . 

La Isabel Carbó, manifesta que la festa de graduació va agradar molt als alumnes. 

La Nerta Cervera, també explica que es va intentar canviar el format de festa de 
graduació, amb aquest espectacle de circ que interactuava amb els alumnes. També 
explica, que a nivell de Catalunya, s’està intentant incloure als serveis socials en el 
projecte per tal de potencia l’equitat. 

De cares al curs vinent el projecte seguirà igual i novament comptarà amb la 
dinamització. 

La Rosa Mª Salgas, apunta que la durada del Passaport Edunauta és molt llarga, i potser 
si fos més curta tindria més èxit. 

La Nerta Cervera, respon que hi ha municipis que no fan la pausa durant l’estiu i que 
també està pensat perquè sigui una eina d’acció tutorial. 

La Sílvia Martí, pregunta si es farà una valoració del projecte.  

La Nerta Cervera, respon que es va fer arribar l’enquesta del organitzadors del 
Passaport Edunauta, ja que realitzen uns bons informes amb tota la informació que 
extreuen. D’altra banda, al setembre es realitzarà una reunió amb els centres educatius. 

 

9. CONSELL D’INFANTS MUNICIPAL: PROPOSTA HOTELS D’INSECTES 

Els alumnes de 5è i 6è que participen al CIM van proposar instal·lar hotels d’insectes al 
municipi i des de l’àrea d’Educació s’ha proposat a les escoles fer un taller d’hotels 
d’insectes i s’instal·larà un hotel d’insectes a cada escola. 

La Sílvia Martí, explica que al col·legi La Salle ja han fet els tallers i ja tenen instal·lat 
l’hotel d’insectes, als alumenes els hi ha agradat molt. 

A les escoles Puig d’Arques i Aldric es concretarà la data al setembre. 
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10. CREC 

La Nerta Cervera, explica que actualment hi ha 76 nens inscrits al servei del CREC i 
s’està acabant de tramitar la nova licitació. 

La Cristina Vilà, pregunta si no hi ha possibilitat d’ampliar aquestes places. 

La Nerta Cervera, respon que no existeix la possibilitat d’ampliar les places ja que no hi 
ha més espai. 

La Isabel Carbó exposa que els resultats de les proves de competències bàsiques 
indiquen que els alumnes han millorat en comprensió lectora. Des de l’escola valoren 
molt positivament les 2 hores extres del programa PROA i l’han tornat a demanar. 
També insisteix en demanar que des de l’Ajuntament es doni suport per les famílies, per 
tal que ajudin als nens a llegir. 

La Nerta Cervera, explica que en la nova licitació del CREC s’han introduït 
específicament nous objectius: lectura i comprensió lectora, bon ús de pantalles i treball 
amb les famílies. També insisteix en que els tutors especifiquin a l’inici de curs, en la 
fitxa de l’alumne, quines son els aspectes necessaris que cal incidir amb cada alumne. 

 

11. DIVERSOS SERVEIS EDUCATIUS 

La Noe Bueno, fa un resum de les inscripcions d’aquest curs als diversos serveis 
educatius (espai d’estudi d’ESO, connecta’t, alfabetització en català i alfabetització 
digital). 

La licitació dels diversos serveis educatius també s’està acabant de tramitar, en aquest 
cas la nova empresa que prestarà el servei serà Fundació Privada Gentis i la persona 
que està actualment prestant el servei no te perquè canviar, ja que es pot subrogar el 
personal. 

 

12. PREMIS TREBALLS DE RECERCA DE BATXILLERAT 

La Nerta Cervera, explica que aquests premis dels treballs de recerca de batxillerat, són 
per a treballs excel·lents relacionats amb Cassà de la Selva. Ara mateix s’està preparant 
la convocatòria dels premis. 

Els alumnes que tinguin una nota superior a 8,5 es podran presentar als premis i optar 
a un dels dos premis de 500 €. 

En Josep Poch, explica que l’institut de Cassà hi ha alumnes que estan fent treballs de 
7-8. 

 

13, 14 i 15. NOVETATS ESCOLA D’ART I ESCOLA DE MÚSICA CURS 24-25, 
ACTIVITATS ESCOLA DE MÚSICA A LES ESCOLES CURS 24-25 I NOVA APP 
AJUNTAMENT – PLATAFORMA D’INSCRIPCIONS 

L’Ester Domínguez, explica les novetats de l’escola d’art, s’està acabant de tramitar la 
nova licitació de l’escola d’art.  

Destaca que la programació de tallers familiars que es duen a terme el cap de setmana 
tenen una bona acollida. 

Respecte a l’escola de música segueixen amb les mateixes activitats i s’està duent a 
terme una regularització dels preus, ja que feia 10 anys que no s’actualitzaven. A partir 



 

5 
 

d’ara, hi haurà la possibilitat de fer duos o trios del mateix instrument i nivell similar a un 
preu més assequible. 

D’altra banda, també s’està realitzant un conveni amb el col·legi La Salle, per realitzar 
una extraescolar al migdia sobre can coral i guitarra, es podria fer extensiu a la resta 
d’escoles. 

La Cristina Canyet es posarà en contacte amb les escoles per tal de concretar les dates 
d’un espectacle musical per a cicle inicial i cicle mitjà i les audicions musicals de les 
escoles, que es durant a terme de la mateixa manera que el curs anterior. 

L’Esther Domínguez, explica que s’està posant en marxa una APP que sortirà en breu, 
la qual permetrà fer les inscripcions de la Sala Galà. De moment, les inscripcions es 
faran com sempre a la web de la Sala Galà. 

Per últim, l’Esther Domínguez, explica unes noves beques anomenades Albert Bosch 
de violins solidaris, és una iniciativa en que dos alumnes, que no s’ho podrien permetre, 
aniran a fer classes de violí i tocaran amb la JOC. 

 

16. ACTIVITATS ESCOLARS DE LA BIBLIOTECA CURS 2024-2025 

Referent a la biblioteca, l’Esther Domínguez exposa que segueixen amb les mateixes 
activitats: han realitzat 14 dinamitzacions i 43 visites escolars durant el darrer curs. 

Per finalitzar, pregunta a les escoles si els van agradar les jornades literàries que van 
dur a terme els alumnes de 4t. 

La Isabel Carbó, respon que des de l’escola les van valorar positivament. 

 

17. REFERENT SAI 

La Noe Bueno, explica que la Mireia Medina, és la nova referent SAI, la qual proporciona 
una atenció integral focalitzada en LGTBI, realitzant atenció directe als alumnes que 
vulguin assistir a l’Escorxador. Actualment està atenent a 5-6 alumnes un cop al mes a 
l’Escorxador. 

També es posarà en contacte amb els centres educatius per si tenen algun cas que 
necessiti aquesta atenció o per si volen oferir algun tipus de formació. 

 

18. SUBVENCIONS NOMINATIVES 2024 

Es recorda a les AFA/AMPA que poden sol·licitar les subvencions nominatives 2024 i 
que no ho deixin per últim moment, per tal de tenir temps de tramitar-les. 

 

19. TORN DE PARAULA DELS CENTRES EDUCATIUS 

En Josep Poch reitera que s’hauria d’insistir en sol·licitar una UEC a Cassà-Caldes-
Llagostera, recorda que hi ha llocs que funciona molt bé, ja que és un perfil concret 
d’alumnes que ha d’acabar anant a Girona, de la mateixa manera que es fa amb el PFI. 

La Noe Bueno, respon que ho van mirar amb la inspectora del Departament d’Educació 
i no ho veia gaire clar, ja que caldria un espai físic i el departament posa el professor. Si 
es volgués mancomunar es podria mirar un espai en un altre municipi. 

L’Anna Martí, afegeix que la UEC seria molt útil i que seria fàcil argumentar-ho a les 
famílies si els alumnes poden anar a un altre centre del municipi. 
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La Isabel Carbó, explica el cas de l’últim alumne que ha arribat de matrícula viva a 
l’escola Puig d’Arques, un nen de casi 12 anys que acaba d’arribar a Cassà i ha anat a 
viure amb el seu pare, que casi no coneix i que li falta la figura materna. Explica que 
aquesta convivència amb el nen és difícil i que a nivell de poble s’hauria de treballar 
aquest acompanyament. 

També pregunta pels diners que serveis socials destinava al material escolar i que ara 
es destina a activitats extraescolars i casals d’estiu. 

La Nerta Cervera, respon que existeix aquest conveni amb el Consorci de Benestar 
Social de Gironès-Salt, els quals van valorar fer de pagament de les extraescolars i els 
casals d’estiu a les famílies amb necessitats, les quals fan habitualment un seguiment. 
Es va valorar actuar d’aquesta manera, ja que ara hi ha altres recursos per fer front al 
material escolar. 

També agraeix el bus organitzat per l’Ajuntament per anar a recollir el premi Baldiri 
Reixach, ja que va ser una jornada molt interessant. 

Per últim, informa de la jubilació de la Dolors Pedraza i que el conserge de l’escola, Juan 
Ruiz, deixa de treballar a l’escola. 

 

La Cristina Vilà, pregunta si hi ha una solució pel tema que les escoles hagin de pagar 
per assistir a la pineda fosca. 

La Noe Bueno, respon que no hi ha solució, les escoles no podran anar a la pineda 
fosca de forma gratuïta. 

La Cristina Vilà, també explica que durant l’estiu realitzaran obres a la cuina de l’escola, 
les quals pagarà l’AFA, ja que canvien l’empresa de càtering, a partir del curs vinent 
durà a terme el servei l’empresa Bo i Sa. 

 

La Sílvia Martí, explica que han recuperat la figura de la infermera pel col·legi. 

També agraeix a la Sala Galà i a l’Escola de Música la possibilitat de dur a terme 
l’extraescolar de música, i explica que a partir del 20 de setembre ja es podran inscriure 
els alumnes. 

D’altra banda, fa un resum de les obres que s’han realitzat al col·legi: s’han instal·lat 
tendals al pati per fer front al canvi climàtic, s’han renovat les classes de baix i les de 3r 
de secundària. 

També destaca el projecte del pati gran, el qual consistirà en la realització d’enquestes 
i reunions per part d’una empresa, per tal d’aconseguir un pati que agradi a tothom. 

Per últim, vol agrair a l’AFA del Col·legi La Salle que pel curs vinent disposaran d’una 
psicòloga a jornada completa i agrair a l’Ajuntament la subvenció per la compra 
d’ordinadors. 

 

20. TORN OBERT DE PARAULA 

La Roser Escarpanter, l’Elisabet Jordà i la Tània Espuña, en representació de l’AFA 
col·legi La Salle, l’AFA escola Aldric i l’AFA de la llar d’infants, fan dues peticions a 
l’Ajuntament: 

- La primera, sol·liciten que es duguin a terme casals d’estiu a nivell municipal, ja 

que troben que hi ha una mancança de casals d’estiu municipals més 

assequibles dels que hi ha actualment al municipi. Són conscients que hi ha 

molta oferta de casals d’estiu al municipi, però poca disponibilitat. Afegeixen que 
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hi ha municipis propers com Caldes de Malavella amb casals municipals amb 

preus molt més assequibles. 

- La segona, posar de manifest que en les cessions de material per part de 

l’Ajuntament, per realitzar les festes de final de curs o altres activitats, sempre 

falta material. 

En Robert Mundet, respon que s’està reorganitzant la brigada i el seu funcionament. 

 

Sense més assumptes a tractar s’aixeca la sessió a les 20:35 hores. 
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